
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 19. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om næringsstofreducerende til-

tag.

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 17

Vil ministeren oplyse, hvorfor forslaget til en ny hovedlov om gødskning skal træde i kraft

allerede den 1. april 2019 og dermed gennemgå en behandling i Folketinget, som er for-

hastet i forhold til lovens omfang og miljømæssige tyngde? Hvorfor skal den være i kraft

inden den næste vækstsæson, hvis loven hverken skærper eller lemper noget, og man

indtil loven er grundigt behandlet kunne give landmændene den ønskede fleksibilitet ved

at fortsætte praksis med dispensationer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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